
 

1 

 

 
 

 

 

SAMARBEIDSUTVALGET FOR 

FASTLEGEORDNINGEN I KARMØY (LSU) 
 

Møte nr. 1 2023 

Tirsdag 14.03.2022 kl. 12-14, Karmøy rådhus 

 

Medlemmer 

Legeforeningen:   John Simon Ertvaag og (vakant)  

Kommunen:    Anita Rojas, Kristine Tveit 

Kommuneoverlege:   Siri Kristiansen 

 

Saker 
 

1. Godkjenning av referat, innkalling og saksliste 

Referat fra møte 20.06.22, innkalling og saksliste godkjent. 

 
2. Oppfølging av saker i referat fra LSU/saker fra/til ALU 

 Rekrutteringstiltak i Karmøy kommune vedtatt i kommunestyret 19.09.2022, sak 73/22 - 22/47328 

- Tiltak for å bedre rekruttering av leger til Karmøy kommune, bl.a. økt basistilskudd i Karmøy 

januar til og med april. Tatt til orientering. 

 Referat fra ALU 15.11.2022:  

o Karmøy legevakt – sykepleiebemanning natt: Midler lagt inn i budsjettet. Tatt til 

orientering. 

o Journalsystem KAD-avdeling: Redegjørelse fra omsorgssjef tatt til orientering. Konkrete 

behov/innspill kan meldes omsorgssjef. 

o Legesituasjonen (spesielt i Skudeneshavn): Helsesjef orienterte om status. 

 

3. Orientering fra kommunen 

1. Ny kommuneoverlege: Presentasjon 

 
2. Kommunalt legesenter: Helsesjef orienterte om status 

 

3. Økt behov for veiledere: Spesielt behov for ALIS-veiledere. Legeforeningen spilte inn at 

innretning/godtgjørelse bør vurderes nærmere. 

 

4. Oppfølging av legeplanen – pågående rekruttering. Helsesjef orienterte. Det jobbes kontinuerlig 

med rekruttering og nye hjemler der hvor det er mulig.  

 

4. Plan for helse og omsorgstjenester 

Eget kapittel om legetjenesten i helhetlig plan for helse og omsorgstjenesten:  

Behandlet som sak nr 1.  

Helse og omsorgsetaten 

https://innsyn.karmoy.kommune.no/innsyn_karmoy/wfinnsyn.ashx?response=journalpost_detaljer&journalpostid=2013141898&
https://innsyn.karmoy.kommune.no/innsyn_karmoy/wfinnsyn.ashx?response=journalpost_detaljer&journalpostid=2013141898&
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Orientering fra rådgiver Gia Than Tran.  Omsorgssjef Bodhild Eriksen deltok også i denne saken. 

Kommunen bør planlegge ut fra legeforeningens anbefaling om antall pasienter.  

Ordningen med egne sykehjemsleger vurderes som god og bør videreføres.   

 

5. Eventuelt  

1. Legeforeningen etterspør mulighet for kompensasjon for obligatoriske kurs for spesialister.  

Legeforeningens representant kommer tilbake med utfyllende innspill. 

2. Legeforeningens representant minnet om at det er ønskelig å bli invitert til alle intervjuer av leger 

i god tid, dersom det er mulig. 

 

 

Neste møte 

23. mai kl. 12.00 på rådhuset. 


